
Verslag Kascommissie over het verenigingsjaar 2022 

Algemeen 
De kascommissie is op 14 en 21 februari samengekomen en heeft a.d.h.v. de beschikbaar gestelde 

stukken de boekhouding gecontroleerd. De penningmeester heeft op 21 februari j.l. onze vragen 

beantwoord en enkele adviezen van de kascommissie overgenomen. 

Kas 
De commissie heeft een opmerking gemaakt over de nauwkeurigheid van de kastransacties omdat er 

een tekort is over 2022 van € 1.508,25. 

Dit is circa € 125,00 per maand en dat is niet exceptioneel maar wel te veel. Wij hebben het advies 

gegeven om procedures die met betalingen te maken hebben te verbeteren waarbij wij ons bewust 

zijn van het feit dat het asiel met vrijwilligers werkt en niet iedereen financiële achtergrond heeft. 

Debiteuren 
De penningmeester heeft aangegeven dat het toezicht op de debiteuren in 2022 is verbeterd. 

Daardoor is het duidelijk dat enkele debiteuren moeizaam te innen zijn en in overleg met de 

commissie is besloten om hiervoor een voorziening op te nemen. 

Rekening couranten 
Het asiel heeft 3 rekening courant verhoudingen met andere organisaties. De commissie heeft de 

penningmeester gevraagd naar de zekerheid van deze financiële verhoudingen. De penningmeester 

gaat hier actie op nemen. 

Conclusie/advies 
De commissie is van mening dat de financiële administratie en de daarmee samenhangende 

procedures voldoende inzicht hebben gegeven om een oordeel te geven aan de Algemene Leden 

Vergadering 

Wij adviseren de Algemene Leden Vergadering het bestuur decharge te verlenen over het afgelopen 

boekjaar. 
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